

Title (en)
A DRUG KIT OR DRUG COMPOSITION FOR USE IN PREVENTING AND TREATING ISCHAEMIC CELL DAMAGE AND PREPARATION THEREOF.

Title (de)
ARZNEIMITTELSATZ ODER ZUSAMMENSETZUNG ZUR VERWENDUNG BEI DER SCHONUNG UND BEHANDLUNG DES ISCHÄMISCHEN-ZELLSCHADENS UND PRÄPARAT DAZU.

Title (fr)
COMPOSITION MEDICAMENTEUSE OU MEDICAMENT SOUS FORME DE KIT UTILISES POUR LA PREVENTION ET LE TRAITEMENT DE DEGATS CAUSES A DES CELLULES ISCHEMIQUES, ET SA PREPARATION.

Publication
EP 0188595 A1 19860730 (EN)

Application
EP 85903893 A 19850730

Priority
SE 8403912 A 19840730

Abstract (en)
[origin: WO8600812A1] A drug kit or drug composition for use in preventing and treating ischaemic cell damage comprises: a) at least one plasma volume expander; b) at least one low molecular, physiologically acceptable hydroxyl radical scavenger; c) at least one physiologically acceptable and water-soluble magnesium salt; and d) at least one organic compound active as a calcium blocking agent dissolved in a carrier, either per se or in one or several combinations.

Abstract (fr)
Une composition médicamenteuse ou médicament sous forme de kit utilisés dans la prévention et le traitement de dégâts causés à des cellules ischémiques comprend: a) au moins un agent d'expansion du volume de plasma; b) au moins un co-precipitant à radical hydroxyle de faible poids moléculaire et physiologiquement acceptable; c) au moins un sel de magnésium soluble dans l'eau et physiologiquement acceptable; et d) au moins un composé organique actif tel un agent de blocage de calcium dissu dans un support, soit seul soit dans une ou plusieurs combinaisons.

IPC 1-7
A61K 45/06; **A61K 31/00**; **A61K 33/06**; **A61K 37/02**

IPC 8 full level
A61K 45/06 (2006.01); **A01N 1/02** (2006.01); **A61K 33/06** (2006.01)

CPC (source: EP)
A01N 1/0226 (2013.01); **A61K 33/06** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8600812A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8600812 A1 19860213; AU 4671385 A 19860225; CA 1246449 A 19881213; EP 0188595 A1 19860730; JP S61502821 A 19861204; SE 8403912 D0 19840730

DOCDB simple family (application)
SE 8500296 W 19850730; AU 4671385 A 19850730; CA 487656 A 19850729; EP 85903893 A 19850730; JP 50341185 A 19850730; SE 8403912 A 19840730